



DM Styregruppemøde, tirsdag den 12/8-2014

Tilstede: Bo Sørensen, Søren Sibbersen, Laila Hindborg, Inge Ribers, Johanne Nielsen, Ulla Boyhus

Mangler: Simon Andersen

Ordstyrer: Johanna Nielsen

Referent: Ulla Boyhus

-
1. **De Sjove Klubmesterskaber** er udskudt. Ny dato: 14/9-2014. Inge Ribers har kontaktet Lisa Rørhauge i forhold til at stå for at afholde det, da Simon ser ud til at trække sig.
 2. Inge Ribers har søgt 25.000 fra **profileringspuljen** i forhold til DM – får svar snart!
 3. Peter Schrøder har haft **Teknik Udvalget** nede i klubben i forhold til afspærring af strand, parkering mm. under DM, og alt er OK, på betingelse af, at banen (overbæringszone) bliver fjernet i slutningen af hver dag (efter endte stævneaktiviteter), og teltene ikke står tæt på stien.
 4. Inge Ribers har et møde på bedding med **Hvidovre Kulturråd** ang. forskellige faciliteter, som vi kan låne/ få (telte, toiletter mm.) Bo Sørensen deltager også i dette møde. Peter Schrøder har snakket med SUSET, som har forståelse for, at havnen er spærret under DM. De skal bare oplyses omkring tider mm. Peter Schrøder laver et skriv ang. dette.
 5. **Udstyr til DM** Bådvægte og to telte lånes af DKF (kontakt Lau) Madtelt lånes af Bo Sørensen (2 telte i forlængelse af hinanden) HP har en campingvogn, der kan bruges til sekretariatet. Inge kontakter Maribo ang. lån af bådnumre. Søren Sibbersen har teten i forhold til Stævne-kit-container, der indeholder diverse stævneudstyr. Vi har lånt to motorbåde i sejlklubben, en i roklubben, vi har en selv, og Johanna Nielsen har lovning på også at kunne låne en båd (inkl. fører). Så vi har pt. 5 både til rådighed under DM. Vi overvejer, om der er behov for toiletvogn – alt afhængig af pris eller om vi kan låne den/ få den sponsoreret. (muligheder gennem Kulturugen)
 6. **Sponsorerer + officialtøj** Ole Torp har snakket med Craft i forhold til official-tøj – vi får det ikke gratis, men de vil godt gi' os et tilbud (nok indkøbspris). Inge Ribers snakker med Ole. Ole har positive tilbagemeldinger fra 3-4 kajakbutikker, der er interesserede i forhold til en stand under DM.

7. **Mad under DM** Inge Ribers har et færdigt DM-menu-forslag fra Lennart og Camilla, inkl. priser i prislejet 40-65 kr. Det skal kommunikeres ud til deltagerne, på hjemmesiden, på FaceBook og til klubberne. Inge kontakter klubberne og Vestegnens Kultur uge ang. dette + beder Chris Lander om at lægge menukortet op på hjemmesiden. Johanna Nielsen og Ulla Boyhus sørger for, det kommer på FaceBook-siden. Vi skal være OBS på at tænke ekstra hjælpere ind i madboden i pauserne mellem de forskellige afdelinger af løb – der vil være spidsbelastning i disse perioder. Inge Ribers kontakter dem fra 361, der stod for drikkevaresalg i Bagsværd, for at få klarhed over, hvad der er slag i.

PR Johanna Nielsen kontakter Lau ang. promovring under Kortbane DM, vi har en ide om flyers til uddeling, og så en besked over højtalerne. Ulla Boyhus laver flyer til uddeling ved kortbane DM, og sender den til Johanna Nielsen, der sørger for at få den mangfoldiggjort.

8. **Streaming** Inge Ribers har undersøgt muligheder i forhold til streaming – den løsning Ollerup havde var ikke stabil – ikke en mulighed, for tungt. Vi dropper ideen om live-streaming.
9. **Banen** bliver lagt ud fredag af Søren Sibbersen og Bo Sørensen.
10. **El, Internet, kommunikation** Mark Rasmussen sørger for el og Internet – Johanna afventer endelig bekræftelse fra ham. Klarhed over hvor meget strøm køkkenet har behov for – Inge Ribers finder ud af dette til næste uge. Sekretariatet skal bruge strøm. Kim har lovet at låne dem 5 computere. Johanna skriver til Johnny Mossin og Mark ang. walkie talkier.
11. **Bådkontrol og udslusning** er vores opgave, ikke sekretariatets. Tolerancetærskel 0 g. – sikre enighed med sekretariatet, så bådkontrollører ikke befinder sig i en situation, hvor de bliver underkendt..
12. **Dommere** Der er usikkerhed omkring, hvor mange dommere de stiller med fra DKF ud over Per?!
13. **Vendepunktskontrollører** Der er fire vendepunkter på banen – kun Søren Sibbersen og Mark Rasmussen har meldt sig som vendepunktskontrollører. Vi har brug for FLERE! Vi har brug for 8 vendepunktskontrollører i fire både: 4 officials og 4 "bådførere" + 2 sikkerhedsbåde = 6 i alt!
14. **Præmieoverrækkelse** Inge Ribers ansvarlig for, hvem der overrækker præmier. Borgmesteren kommer og nogle af "vores egne" er i spil, formand for teknisk udvalg, æresmedlemmer m.fl.

15. **Camping & Parkering** Bo Sørensen laver nogle parkeringsskilte/ anvisninger. Laver ligeledes skilte til, hvor man kan slå telte op, afmærkning af brandveje osv. Bo Sørensens og Peter Schrøder koordinerer. Der skal ligeledes sørges for spande, tæpper mm. Bo sender en mail rundt til alle klubmedlemmer i forhold til hjælp til at sætte telte op, pille telte ned, oprydning søndag mm.

16. **Næste møde:** Samle-de-sidste-tråde-møde, mandag den 1. sep. kl. 19.00 i klubben